
Protokollfört vid styrelsemöte i Sänghs bys samfällighet 2018-08-16

Närvarande:

David Laurell (DL)

Annika Karlsson (AK)

Christer Andersson, ordförande (CA)

Lars-Göran Thelin

Frånvarande:

Tobias Jansson

Lampor i marken på torg 1

Kostnaden för att byta alla lampor är fhög. Vi awaktar därför med beslut och kontrollerar under kommande
vinter hur mörkt det blir på torget för att fatta ett gemensamt beslut om ätgärd vid nästa årsmöte.

Degvattenbrunnar

Ansvaret för dessa ligger på samfälligheten. TTA har fått uppdraget att åtgärda dessa (2 st) till en kostnad av

500 sEK.

Tömning av papperskorgar

TTA har fått påminnelse om att åtgärda detta eftersom det ingår I avtalet.

Telia

Ny installation sker i september av Sony Ericson.

Hemsida för Sånghs bys samfällighet

Kostnad 30 SEK/mån för 6 GB och 70 sEK/mån för L3 GB. AK tar beslut om storlek och kör igång denna snarast.

Nästa möte

Nästa möte planeras till den 29 november hos DL.

Trelleborg 2018-08-23

Vid protokollet: Annika Karlsson
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